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Alakuló ülés 2019. október 28. 

Pöszmet Jánosné HVB elnök ismertette az október 13-i 
önkormányzati választás végleges eredményeit: 
Fülöpjakabi névjegyzékben lévő választópolgárok 
száma: 957 fő 
Megjelent: 579 fő (60,5%) 
Urnában lévő érvényes szavazólapok száma: 575 
Urnában lévő érvénytelen szavazólapok száma: 4 

Polgármester választás eredménye: 
Bodor Sándor 326 szavazat (56, 7%) 
Szénási Zoltán 199 szavazat (34,6%) 
Seres István 50 szavazat (8,7%) 

Képviselő választás eredménye: 
Szabó István 409 szavazat (71,1 %) 
Rigó Imre 383 szavazat (66,6%) 
Csankovszki Tibor 373 szavazat (64,8%) 
Polyák Tibor 362 szavazat (62,9%) 
Nagy Antalné 316 szavazat (54,9%) 
Bakró Tibor 206 szavazat (35,8%) 
Kürtösi József 187 szavazat (32,5%) 
Gáspár Imre 175 szavazat (30,4%) 
Seres István 171 szavazat (29,7%) 
Áron István 119 szavazat (20,7%) 
Bukovszki Sándor 117 szavazat (20,3%) 
Szabó Győző 108 szavazat (18,7%) 
Kürtösi László Ferenc 87 szavazat (15, 1 %) 
Fekete István 71 szavazat (12,3%) 

A választási eredmények elérhetőek a www.valasztas.hu 
oldalon. 

Következő napirendi pontban következett a 
polgármester és a képviselők eskütétele. Majd 
megállapításra került a polgármester illetménye /2011. 
évi CLXXXIX. tv. 71.§ (4) pontja/, amely az 
államtitkári illetmény 40 %-a, jelesül bruttó 398.868,
Ft. Az ehhez tartozó költségtérítés ennek 15 %-a . 
Bodor Sándor alpolgármesternek Szabó Istvánt 
javasolta, ezen javaslatot a testület egyhangú 
szavazással támogatta . Az alpolgármester bejelentette, 
hogy nem tart igényt a részére megállapított 
tiszteletdíjra. 
A polgármester székfoglalója: 

„Tisztelt Hölgyeim és Uraim! Kedves jelenlévők! 

Engedjék meg, hogy köszönetet mondjak minden felnőtt 
korú fülöpjakabinak, aki részt vett a választásokon, 
függetlenül attól, hogy kit is választott. Éltek 
választójogukkal és kinyilvánították véleményüket 
településünk további sorsát szem előtt tartva. A többség 
a változásra szavazott. Tennészetesen a következő öt év 
során nemcsak azokat a vállalásokat kell megvalósítani, 
amely a programomban szerepelt, hanem bizonyára 
lesznek olyan kihívások ez idő alatt, amelyre most még 
nem is gondoltunk, viszont az élet magával hoz, illetve 
Fülöpjakab lakosai igényéből fakad. 
A mai napon a képviselők és a polgármester 
eskütételével megkezdődött a rendszerváltást követő 

VIII. választási időszak. Az önko1mányzati munkában 
nagy mértékben számítok a testületi tagok konstruktív 
munkájára. Van számos tennivaló és kihívás, amelyet 
csak akkor tudunk sikeresen megvalósítani és 
megoldani, ha közösen, nézeteltéréseinket félretéve 
egységesen fogunk tudni településünk fejlesztéséért 
dolgozni. 
A következő öt éves időszakban számítok minden jó 
szándékú emberre, aki Fülöpjakab fejlesztéséért 
szándékozik cselekedni, számítok az önkéntesek 
munkájára, a civil szervezetekre, amelyek munkája 
nélkül nem lehet teljes a közösségünk, számítok a helyi 
vállalkozókra, akik saját befektetéseikkel és a helyi 
beruházásokon való részvételükkel jelentős mértékben 
hozzájárulnak községünk arculatának megvál
toztatásához, számítok a szomszédos települések 
együttműködésére, melyek vezetőivel már fe lvettem a 
kapcsolatot, számítok Fülöpjakab területén működő 

szolgáltatókra is, amelyek hozzájárulnak az itt élő 
embereknek nyújtott szolgáltatások színvonalának 
emeléséhez. 



Végezetül még annyit szeretnék mondani, hogy hű 

vagyok egy eszméhez, mint ahogy nagyon sok 
fülöpjakabi lakos is hű a saját eszméjéhez. Nem vagyok, 
és nem leszek köpönyegforgató. A legfőbb prioritás 
számomra a falu vezetése, mindenkivel együtt tudok 
dolgozni és működni Fülöpjakab érdekében. A falu 
vezetése NEM lesz politikai indíttatású, a legfontosabb 
feladat a hiányosságok pótlása, az ésszerű gazdálkodás 
bevezetése/folytatása, és az élhető/lakható település
fejlesztés." 

Ezek után a testület előterjesztést fogadott el az 
SZMSZ-szel kapcsolatban. A következő, rendkívüli 
ülésen kerül majd sor az Ügyrendi és Településügyi 
bizottság tagjainak megbízására. 

Heródekné Szász Ágota jegyző 

Rendkívüli ülés 2019. november 5. 

A rendkívüli ülés összehívására azért került sor, mert az 
alakuló ülésen módosítani kellett az SZMSZ-t, hogy 
létre tudjon jönni az Ügyrendi és Településügyi 
Bizottság, amely feladata az összes bizottsági 
hatáskörbe tartozó ügy megtárgyalása. Elnöke Nagy 
Antalné lett, tagjai: Csankovszki Tibor, Polyák Tibor és 
Rigó Imre; kültagok: Pöszmet Jánosné, Csáki Béla és 
Udvardi Béla. 
A bizottság első feladata a vagyonnyilatkozatok átvétele 
volt a képviselő-testület tagjaitól. A rendkívüli ülést 
informális ülés zárta, mely a polgármester beszámolóját 
tartalmazta a választások óta eltelt időszak feladatainak 
végrehajtásáról, időszerű kérdésekről. 

Heródekné Szász Ágota jegyző 

kivitelező kiválasztásánál szembesülhetett a 
megnövekedett költségekkel, mely összegek a 
gazdálkodási vezető elmondása alapján az 
Önkormányzat rendelkezésére állnak. 

Bodor Sándor polgármester 

Fülöpke A Gyermekekért Alapítvány 

xrv. hagyományőrző diák szava lóverseny került 
megrendezésre 1956 emlékére a fülöpjakabi általános 
iskolások részvételével a Teleházban. Köszönjük a 
segítséget az önkormányzat dolgozóinak, a biztosítást 
id. Rigó Imre, Burján Szi lárd, Udvardi Béla és Bodor 
Leon polgárőröknek, a hangosítást Yörösváczk i Bélának 
és Editkének, a vendéglátásban a kiszolgálást Udvardiné 
Rozikának és Bodorné Julcsinak. Köszönjük a munkát a 
zsűri tagjainak: Koleszár Mártának (Katona József 
könyvtár), Rigóné Marika néninek, Nagy Antalnénak. 
Köszönet ifjú fellépöinknek a szép versekért, Lengyel 
Rékának és Rigó Rékának, valamint Marika néninek a 
csuhé angyalkákért. Öröm, hogy az ünnepi 
megemlékezésen és koszorúzáson minden intézmény és 
civil szervezet képviseltette magát, meghallgatva 
Csankovszki Tibor megemlékezését. 
A két kategória nyertesei: 
Első helyezés - Burján Botond és Bakró Hanna Virág 
Második helyezés - Bene Ivett és Gebri Zsolt Pál 
Harmadik helyezés - Ádám Nelli és Csiszár 
Boglárka. 
Az ünnepi programot a hagyományos fáklyás felvonulás 
zárta. 

Bodor Sándor elnök 
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Inkubátorház építése, Top-1 projekt 
(Fogalma: megkönnyíti a vállalkozások létrehozását és 
fej lődését, miután védett környezetet biztosít a mikro-, 
kis- és középvállalkozások szamara, segíti be
illeszkedésüket a helyi- és regionális gazdaságba, 
valamint technikai és szakmai hátteret biztosít 
számukra, és mindezzel javítja, illetve fokozza a mikro-, 
kis- és középvállalkozások foglalkoztatási kapacitását.) 
Jelenlegi állapot az, hogy a menedzsment megkapta az 
elkészült terveket és az engedélyezési dokumentációt. 
Következő lépés: közbeszerzési eljárás megkezdése a 
kivitelező kiválasztására. 
Orvosi rendelő és Óvoda felújítása 
A kivitelezési munkák jó ütemben folynak, a kivitelezés 
tervezett határideje 2019. december 31. A felmerült 
kérdések ügyében rendszeres kooperáció zajlik a 
kiv itelező és a műszaki ellenőr részvételével. 
Sajnos igaz volt a hír, a kivitelező kiválasztása nagyon 
e lhúzódott, ezért a kivite lező vállalási díja nem fért bele 
a projekt költségvetésébe, ezért a TOP-3 pályázat 
költsége - 6,5 millió forinttal, míg a TOP-4 költsége 
- 2,5 millió forinttal drágult. Az előző testület a 

2019. október 21-én megalapítottuk a két Egyházközség 
összefogásán alapuló Kalkuttai Szent Teréz Karitász 
Csoportot. 
A karitász csoport megalaku lásának célja: „A Karitász 
célja és feladata a szegények, rászorulók és 
bajbajutottak megsegítése. Ezt tartsuk mindig szem 
e lőtt. A helyes és eredményes segítéshez három dolog 
szükséges: szeretet, szaktudás, szervezettség." 
Az idézet által a Katolikus Karitász alapelveit követve, 
a helyi sajátosságokat is figyelembe véve kívánjuk 
tevékenységünket folytatni. Több mint négy éve, hogy 
segítjük Egyházközségünk területén é lő rászoruló 
idöseinket, családokat, gyermekeket, de, mivel az eddigi 
keretek szűknek bizonyultak azért gondoltuk, hogy egy 
hivatalos csoportot hozunk létre, ahol sokkal több 
eszközünk van a segítő tevékenység folytatására. Erre 
kézenfekvőnek bizonyult, hogy egy olyan szervezet 
keretében működjünk, amely nagy tapasztalattal, 
eszközrendszerrel és kapcsolati tökével rendelkezik a 
segítő tevékenység területén. Nem utolsó sorban 
figyelembe véve azt az értékrendszert és szellemiséget, 
amelyet a Katolikus Karitász képvisel. 



A hivatástudat, az önkéntesség és a szeretet garancia 
arra, hogy sikeresek legyünk tevékenységünkben. 
A csoportunk tagjai: 

• PhDr. Juhos Imre, MBA plébános /elnök/ 
• Dr. med. Vörös Imre /elnök helyettes/ 
• Szíjártó Etelka /csoportvezető/ 
• Eszik Róbert /titkár/ 
• Nagy József /pénztáros/ 
• Nagy-Pál Tímea /tárgyi adománykezelő/ 
• Koncsek József/szakmai tanácsadó/. 

Buzdítom a kedves Híveket, Fiatalokat egyaránt, hogy e 
nemes ü~yben önkéntesekként kapcsolódjunk be minél 
többen. Erdeklődni az alapító tagoknál lehet. 

PhDr. Juhos Imre plébános 

Polgárőrség háza tája 

Október-novemberben több alkalommal is szükség volt 
a polgárőrség tagjainak segítségére, események 
biztosításában. Először a választási helyiséget vigyázták 
tagjaink Budai János, Burján Szilárd, Laczi Sándor, 
Juhász Béla, Bukovszki János. Az Október 23-i 
ünnepséget és a fáklyás felvonulást is biztosították 
po lgárőreink, neveik az alapítvány híreinél olvashatóak. 
November elsején a temetői parkoló e llenőrzésében 
segített Békési Zsolt körzeti rendőrünknek Csík Zoltán 
és Gulyás László. Köszönet a munkájukért! 
November 15-én tartjuk Rendkívüli Közgyű lésünket, 

amely új tisztségviselők megválasztása miatt kerül 
összehívásra. A gyűlés után kötetlen beszélgetésre 
várjuk, és vacsorával vendégeljük meg tagjainkat. 

Bodor Sándor elnök 

Egyéb hírek 

Testületi ülések ideje: minden hónap harmadik keddje, 
helyszíne a Könyvtár. A napirendről tájékozódni lehet 
az Önkormányzat hivatalos weboldalán: 
www.fulopjakab.asp.lgov.hu, vagy a Fülöpjakabi 
Önkormányzat hírei facebook oldalon: 
https://www.facebook.com/fulopj akabhirei/ 

Az orvosi rendelő ideiglenesen a Faluházba költözött, a 
rendelési idő esetleges változásairól a bejáraton 
kifaggesztett tájékoztató ad f elvilágosítást. Sajnos a 
rendelő telefonja elég sűrűn rakoncátlankodik, ezért 
ideiglenes j elleggel egy mobiltelefonszám áll a betegek 
rendelkezésére, melyet rendelési időben lehet hívni: 
06201387-8243. Az influenza elleni védőoltás már 
felvehető a rendelőben! 

A Faluház nyitva tartásában bekövetkezendő esetleges 
változásokról is az ajtón l évő kifüggesztés ad majd 
tájékoztatást, illetve közhírré tétetik a Fülöpjakabi 
Faluház facebook oldalán. 

Folytatódik a Fülöpkei szomszédok programsorozat, 
melynek következő időpontjairó l szintén a Faluház 
facebook oldala, illetve plakátok adnak hírt. 

A Bácsvíz letelep ítette a korábban megígért három 
tűzcsapot a Virág, a Napsugár és a Tavasz utcában, így 
belterületen száz méteres körzetben mindenhol 
elérhelővé válik a tűzi víz. 

Tájékoztató a szabadidőparkos mászóka ügyében. 
Sajnos annyira tönkrement, hogy balesetveszélyessé 
vált, és el kellett bontani. A földből kiálló fémrészek 
betonba vannak ágyazva, ezért azok felszedése nem 
egyszerű, de úgy gondoltuk, hogy inkább újraépíttetjük 
a mászókát. Először megpróbáltunk valami védettséget 
kiépíteni a csonkok köré, de az ott játszó gyerekek 
azonnal elbontották. Szabó Istvánék szivacsos anyagot 
drótoztak rá (köszönet érte!), talán így nem történik 
baleset. Kérjük a szülőket, figyelmeztessék 
gyermekeiket, hogy ne bontsák le a védelmet a 
fémcsonkokról. Sikerült beszerezni egy ajánlatot, amely 
akácfából építené újra a mászókát. Ennek költsége 
kettőszázezer forint, amely tartalmazza az eszközt, a 
helyszíni összeszerelést, és a műbizonylatot is. 
Szeretnénk ez ügyben közösségi gyűjtést rendezni. Ha 
van valakinek fölösleges pár ezer forintja így Karácsony 
előtt, az befizethet az Önkormányzat számlájára 
személyesen, "Mászókára" cél megjelöléssel. Vannak 
már felajánlások, de minden forint jól jön, hiszen a mi 
gyerekeink fogják használni a játékot. 

A Kalkuttai Szent Teréz Karitász Csoport szeretettel 
várja az érdeklődőket a csoport első rendezvényére, 
amely az Erzsébet napi Hercegnő és Herceg választás 
nevet kapta. Az eseményen a gyermekek a föszereplők, 

egy Hercegnőt és két udvarhölgyet, valamint egy 
Herceget és két lovagot választ ki a zsűri. A rendezvény 
bevételét a Karitász csoport jótékony célra fogja 
fordítani. Helye és ideje: Kunszállási Petőfi Faluház, 
2019. november 22. 17 óra. 

Az orvosi rendelő f elújítása során kibontásra kerültek a 
nyílászárók. Sajnos a tokok használhatatlanná váltak, 



de az ajtólapok és ablaktáblák épek maradtak, ezek 
ingyen elvihetők a gazdasági udvarból, laczi Sándorra! 
vagy a tanyagondnokokka! egyeztetve. Egy lakos 1-3 
tételt vihet el. 
Kibontásra kerültek a lemezradiátorok is, ezek 
n,iegvásáro!hatók három-ötezer forint egységáron. 
Erdek!ődni Laczi Sándornál személyesen. 

Vigyázzunk 
közösségi 
értékeinkre! 
Több rongálás 
is előfordult a 
Szabadidőpark 

ban, leg szem
be tűnőbb a 
mosdó ajtajá
nak egyik ka
zetta berúgása. 
Valószínűleg 

gyerekcsíny 
lehetett. Az 

e.lőző vezetés rendőrségi feljelentést tett ez ügyben. 
Kérünk mindenkit, fordítson nagyobb figyelmet 
eszközeink, javaink megóvására. 

Megalakulásának huszadik évfordulóját tartotta 
november 8-án Fü!öpjakabon a Mozgáskorlátozottak 
Bács-Kisku11 Megyei Egyesülete Fiilöpjakabi
Kunszállási csoportja. 
Babar Imréné Marika rövid tájékoztatót tartott a 
megalakulásról, és a csoport eddigi működéséről, majd 
vidám műsorral, ebéddel kedveskedtek a megjelent 
tagoknak és a meghívott vendégeknek. 

Suli-info 

Tapodi Norbert a Kiskunfélegyházi Birkózó SE 
színeiben, szeptember 15-én, Szarvason megrendezett 
kötöttfogású területi diákolimpiai selejtezőn, 46 kg-ban 
első helyezést szerzett, és ezzel kvalifikálta magát az 
országos döntőre. Gratulálunk és további eredményes 
versenyzést kívánunk! 

2019 szeptember 7-én meghívásos egyéni sakkverseny 
került megrendezésre a falunap keretében. Iskolánk 
tanulóinak eredményei: 
Felsős lányok, harmadik helyezett: Besze Barbara 
Alsós lányok, első helyezett: Zellei Zoé 
Alsós fiúk, második helyezett: Bakró Tibor 
Gratulálunk és további eredményes versenyzést 
kívánunk! 

2019. szeptember 27-én iskolánk valamennyi 
tanulójával bekapcsolódtunk az egész Európát 
megmozgató Diáksportnapi programokba. Ennek 
keretében minden résztvevő 120 percnyi 
sporttevékenységet végzett. A déli harangszókor induló 
2019 méteres futást az alsósok váltóban teljesítették. 
Majd a kicsik sor- és váltóversenyeken, a nagyok 
röplabda, floorball és szivacskézilabda mérkőzések 

során bizonyították kitartásukat. Ötödik osztályosaink 
pedig még úszásfoglalkozáson is részt vettek. 

Laczkó Melinda testnevelő tanár 

Kutatók éjszakája 
Nekem nagyon tetszett ez az este. Ízelítőt kaptunk a 
fizika és kémia világából, látványosak voltak a 
bemutatók, nagyon jó volt, hogy sok kísérletet 
kipróbálhattunk. Hihetetlen, hogy kis dolgokból is 
milyen nagyszerű produkciót lehet bemutatni. 
Köszönöm Hermina néni, hogy ilyen jó programot 
szervezett. 

Ze!!ei Bence 5. osztályos tanuló 


